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Abstract (en)
[origin: CA2011980A1] This invention relates to a closure, particularly a door, with peripheral bolt which is constituted by four bars each cooperating
with the corresponding edge of the closure, wherein at least one of the horizontal bars is in the form of a hollow body. In the latter are engaged two
opposite slide elements elastically abutting by their free end against the end of the corresponding vertical bar so as to avoid the formation of a gap in
the zone of the join of said bars in their retracted and locked positions.

Abstract (fr)
Au moins l'une des barrettes horizontales (9-11) est réalisée sous la forme d'un corps creux. Dans ce dernier sont engagés deux coulisseaux
opposés (13) appuyant élastiquement par leur extrémité libre (13b) con tre l'extrémité (10a, 12a) de la barrette verticale (10, 12) correspon dante
de manière à éviter la formation d'une solution de continuité dans la zone de la jonction desdites barrettes dans leurs positions rétractées et
verrouillées.
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